
 RECYCLING FUND: HONG KONG OUTSTANDING GREEN EVENT AWARD CEREMONY 2023
回收基⾦︰2023⾹港傑出綠⾊活動⼤獎頒獎禮

Hong Kong Quality Assurance Agency was funded by the Recycling Fund to develop the
“Recycling Fund: Empower Recycling Industry Having A New Business Model In Green Event
Recyclables Collection project”. In order to convert waste into useful resources and products,
this project aims to improve the operational capabilities and efficiencies of the recycling
industry in green event management and facilitate event organizers to support waste reduction
and recycling. HKQAA organizes an award ceremony cum Green Event Expo to recognize
organizations with outstanding performances on green event management and their
enthusiastic supports to waste reduction and recycling. 

⾹港品質保證局獲回收基⾦資助推⾏「回收基⾦：促進回收業界發展『綠⾊活動管理』的新商

業模式計劃」，以提⾼回收業界在綠⾊活動管理⽅⾯的能⼒及效率和⽀持活動主辦機構推動減

廢及回收，將回收物轉化為有⽤的資源和產品。⾹港品質保證局特別舉辦⾹港傑出綠⾊活動頒

獎禮暨綠⾊活動展覽，以表彰業界在綠⾊活動管理的傑出表現，以及他們在減少廢物及回收⽅

⾯的⿍⼒⽀持。

致歡迎辭

Welcoming Speech

丁國滔先⽣

Mr. KT Ting 
⾹港品質保證局運營總監

Chief Operating Officer
Hong Kong Quality Assurance Agency

傑出綠⾊活動主辦機構經驗分享

Outstanding Green Event Organization Experience Sharing

綠惜地球 
The Green Earth 

⾹港摩根⼤通
J.P. Morgan Hong Kong 

渣打銀⾏⾹港
Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

⽇期  : 2024年1⽉25⽇ (星期四)
Date  : 25 January 2024 (Thursday)

時間  : 下午3時⾄下午5時
(登記時間為下午2時半)
Time : 15:00 - 17:00
(Registration Time: 14:30)

地點: 朗廷酒店 (⼆樓宴會A廳)
Venue : The Langham, Hong Kong  
(2/F Grand Ballroom A)

地址: 尖沙咀北京道8號
Address: No. 8 Peking Road, Tsim Sha Tsui

語⾔: 廣東話
Language : Cantonese 

Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/ event do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative  Region, the Advisory Committee Recycling Fund or the Recycling Fund Secretariat. 
本資料 / 活動所表達的任何意⾒、發現、結論或建議，並不代表⾹港特別⾏政區政府，回收基⾦諮詢委員會或回收基⾦秘書處的意⾒。

由回收基⾦撥款資助

Funded by the Recycling fund
主辦機構

Organiser

查詢 Enquiry: ⿈⼩姐 Ms. Yan  Huang/ 電話 Tel: (852) 2202 9476/ 電郵  Email: yan.huang@hkqaa.org 
免費網上登記

Free Online Registration 

綠⾊活動展覽

時間︰下午2時半⾄下午5時
Green Event Expo
Time︰14:30 - 17:00 

項⽬介紹
Project Introduction

楊永豪先⽣
Mr. Carson Yeung
⾹港品質保證局智庫業務助理總經理

Assistant General Manager
Hong Kong Quality Assurance Agency


